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 Št.: 00703-4/2011 

Bukovica, 23. 6. 2011 

 

Z A P I S N I K 

 
7. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, ki je bila v četrtek, 23. junija 

2011, ob 17. uri v dvorani Zorana Mušiča v Kulturnem domu v Bukovici. 
 
 
Sejo je sklical in vodil ţupan Občine Renče-Vogrsko, Aleš Bucik. Začela se je ob 17. uri. 
 
Na sejo so bili vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 
 
 
Na seji so prisotni: 

1. člani občinskega sveta in ţupan: 
Aleš Bucik, Radovan Rusjan, Katjuša Ţigon, Marjo Rutar, Vanda Oţbot, Karmen Furlan, 
Katarina Valič, Aldo Mozetič, Viktor Trojer, Stanko Šemrl, Silvester Vončina, Rajko Lasič 
in Nedeljko Gregorič. 
 
Opravičeno odsotna sta Dragan Zorn in Alenka Gregorič. 
Borut Kerševan je napovedal krajšo zamudo. 
 

2. Občinska uprava in mediji. 
 

Ţupan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 
 
 
Potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 12. 5. 2011. 
 
Ţupan odpre razpravo na zapisnik 6. redne seje, ki je bila 12. 5. 2011.  
Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
Zapisnik 6. redne seje je potrjen. 
 
 
Ad. 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda: 
 
Ţupan da v obravnavo dnevni red: 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
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2. Poročilo ţupana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje seje, 
3. Vprašanja in pobude svetnikov,  
4. Soglasje k organizaciji, sistemizaciji, poslovnemu času in podaljšanemu obratovanju  

vrtca pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 (Poročevalec: Vladka Gal, Višja svetovalka II), 
5. Sklep o sofinanciranju zaposlitve pomočnika ravnatelja v OŠ Renče v šolskem letu 

2011/12 (Poročevalec: Vladka Gal, Višja svetovalka II), 
6. Soglasje k ceni za vrtec pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 (Poročevalec: Vladka Gal, 

Višja svetovalka II), 
7. Sklep o sofinanciranju nakupa delovnih zvezkov in šolske prehrane za šolsko leto 

2011/12 (Poročevalec: Vladka Gal, Višja svetovalka II), 
8. Soglasje k ekonomski ceni storitve »pomoč druţini na domu« v Občini Renče-Vogrsko 

(Poročevalec: Vladka Gal, Višja svetovalka II), 
9. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

Sklep o soglasju k imenovanju direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica (Poročevalec: g. Silvester Vončina, predsednik 

Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja), 
10. Odlok o občinskih taksah – 2. obravnava (Poročevalec: g. Negovan Božič, Višji svetovalec za 

infrastrukturo in GJS). 
 
Ţupan odpre razpravo 
Razprave ni bilo. 
 
Ţupan da predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
Predlagan dnevni red je sprejet. 
 
 
Ad. 2. Poročilo župana, odgovori na pobude in vprašanja ter pregled sklepov prejšnje 
seje. 
 
Ţupan poda poročilo: 

- Društvo Mladi Renče-Vogrsko je uspešno izpeljalo projekt Sejem Zidam. Za prihodnje 
leto se je Občina Renče-Vogrsko skupaj z društvom prijavila na razpis LAS za 
sofinanciranje tega projekta. Izkazalo se je, da je precejšnje zanimanje in bi ga ţeleli 
ponoviti. 

- Krajevna skupnost Vogrsko je praznovala svoj krajevni praznik, ki je trajal tri dni. 
- Potekalo je tudi srečanje brigadirjev, ki so pred 64 leti začeli z regulacijo potoka Lijak, 

kar je prineslo nove moţnosti za razvoj kmetijstva in namakalnega sistema. Ljudje so ob 
tem dogodku pripovedovali zanimive zgodbe in KTD Vogrsko pripravlja na to temo tudi 
publikacijo, vodja projekta pa je Nives Hvalica. 

- Potekalo je tudi srečanje pihalnih orkestrov in ob tej priliki se je gostilo Pihalni orkester iz 
Tinjana. 

- Pod viaduktom na Vogrskem je potekalo srečanje škuljačev, katerega so se poleg 
domačih udeleţili tudi škuljači iz cele Istre.  

- V maju je potekalo delovno srečanje s predstavniki DRSC-ja in ţupanom Občine 
Šempeter-Vrtojba. Dogovorili smo se o izpeljavi projekta Obvoznica Volčja Draga, ki je 
delno v Občini Šempeter-Vrtojba. Protokol o izpeljavi tega projekta naj bi bil podpisan do 
konca leta. 

- Srečanje z delegacijo iz Azerbajdţana, ki je ena od Ruskih republik, ki se zelo hitro 
gospodarsko razvija. Obrazloţili so, kako ravnajo s kapitalom, ki ga pridobijo z nafto.  

- Izgradnja šole in vrtca na Vogrskem bo po pričakovanjih končana konec avgusta. 
Teţave so bile z gradbinci, ki so bili nelikvidni. Podobne teţave z likvidnostjo gradbincev 
imajo tudi v Mestni občini Nova Gorica. 
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Borut Kerševan se udeleţi seje ob 17:20. Vseh svetnikov je 13. 
 

- Na kratko obrazloţi potek izgradnje vodovodov za katere pove, da bo zaključena konec 
septembra. 

- Za Mrliško veţico v Renčah je Občina Renče-Vogrsko pridobila gradbeno dovoljenje. V 
roku enega meseca se pričakuje pridobitev uporabnega dovoljenja. 

- Na razpis za sredstva se je prijavilo prireditve: Sejem zidam, Srečanje brigadirjev Lijak in 
Mohorjevo. Potekajo pa tudi priprave na srečanje upokojencev, ki bo 28. avgusta na 
Vogrskem. 

- V tem času je občina imela inšpekcijski pregled iz Urada za porabo proračuna, ki pa niso 
ugotovili nikakršnih bistvenih pomankljivosti. 

- Potekajo priprave ob 70. obletnici boja proti okupatorju.  
- Izvedena je bila zakoličba na Zmajni. Ta teţava se je sprva zdela nerešljiva, vendar se je 

izkazalo, da temu ni tako.  
- Na renškem Trgu poteka nova prometna ureditev, to rešitev je podprla Krajevna 

skupnost v Renčah, v kolikor se bo rešitev izkazala za pozitivno, se bo tudi trajno 
izvedla. Za ta projekt se je občina prijavila na evropska sredstva v sklopu ureditve starih 
vaških jeder. 

- Civilna zaščita in Osnovna šola Renče sta v sodelovanju organizirali Tabor preţivetja v 
naravi na Vinišču. Projekt je bil uspešno zaključen, udeleţilo se ga je 85 otrok iz naše in 
sosednjih občin. 

- 15. junija je odstopil poveljnik Civilne zaščite Milivoj Perkon. Po nekaj dneh se je sestal 
štab Civilne zaščite in ugotovil, da odstop ne zmanjšuje operativnosti Civilne zaščite. 

 
Ţupan da besedo Nataši Gorkič Barle. 
 
Nataša Gorkič Barle poda poročilo prejetih sklepov na prejšnji seji: 
 

 Občinski svet je potrdil zapisnik 5. redne seje. Zapisnik je objavljen na spletni strani 
Občine Renče-Vogrsko. 

 
 Občinski svet je sprejel Sklep o imenovanju predstavnika Občine Renče-Vogrsko v 

nadzorni svet JSMGG. Sklep je bil dne 20. maja 2011 objavljen v Uradnih objavah v 
občinskem glasilu št. 6/2011 in posredovan imenovanemu ter JSMGG. 

 
 Občinski svet je sprejel Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Renče-

Vogrsko za leto 2010. Odlok je bil objavljen v Uradnih objavah v občinskem glasilu 
št. 6/2011, dne 20. maja 2011. 

 
 Občinski svet je sprejel Odlok o oglaševanju. Odlok je bil objavljen v Uradnih objavah 

v občinskem glasilu št. 6/2011, dne 20. maja 2011. 
 

 Občinski svet je sprejel sklep, da je Odlok o občinskih taksah primeren za drugo 
obravnavo. 

 
 
Radovan Rusjan pove da se zaključujejo razpisi za kulturo, šport in stanovske organizacije v 
Občini Renče-Vogrsko. 
 
 
Ad. 3) Vprašanja in pobude svetnikov. 
 
Vanda Oţbot pove, da bo dala svoja vprašanja v pisni obliki in zanje zahteva tudi pisni odgovor. 
Na kar vsa vprašanja prebere. 
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Ţupan pove Vandi Oţbot, da bo odgovore na postavljena vprašanja dobila v pisni obliki, kot jih 
je zahtevala.  
 
Vanda Oţbot meni, da bi ţupan moral dati njen predlog na glasovanje. 
 
Ţupan ji pojasni, da je to bila pobuda, če pa ima predlog, ga lahko pošlje občinski upravi za 
umestitev na dnevni red, za naslednjo sejo. 
 
Borut Kerševan  ţupanu postavi 3 vprašanja v pisni obliki, katera tudi prebere: 
 
1. 

 
2. 

 
 
3. 

 
 
Ţupan pove, da od svetnikov pričakuje, da vedo da se pregrada na Vogrščku ne nahaja v 
Občini Renče-Vogrsko temveč v Mestni občini Nova Gorica. Pregrada je v lasti Ministrstva za 
okolje in prostor, zato se je potrebno z vprašanji o tem obrniti nanje.  
Glede Kmetijskega kombinata pove, da ne obstaja več, da so z lastninjenjem nastale 4 druga 
podjetja, zato tudi ne razume poosebljanja Kmetijskega kombinata z imenom Aleš Bucik. 
Lastninjenje je izpeljala drţava pri tem sam ni sodeloval torej za to zadevo ni odgovoren.  
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Za ureditev trga v Renčah je variantni projekt izdelalo podjetje, ki je za to verificirano in sicer 
Cestno podjetje Nova Gorica. Projekt je obravnavala krajevna skupnost in se strinjala s tem 
projektom. Ponovi, da gre za začasno prometno ureditev, ki bo, če bodo krajani in krajevna 
skupnost ugotovili, da je pravilna, postala trajna rešitev. 
Ţupan bo na vprašanja odgovoril pisno. 
 
Katjuša Ţigon:  
     - Vpraša kako je s plačevanjem najemnine infrastrukture glede komunale in vodovodov v                 
Občini Renče-Vogrsko. 
 
Ţupan odgovori, da so nam plačali vse, kar potrdi tudi direktorica občinske uprave. 
 
Viktor Trojer: 

- Vpraša ali obstaja kakšen sprejet odlok o strategijah in razvoju primarnega 
zdravstvenega in socialnega varstva v Občini Renče-Vogrsko. Zanima ga ali se to rešuje 
sproti oziroma ali se uresničuje strategija, ki je bila sprejeta. 

 
Ţupan da besedo Vladimiri Gal. 
 
Vladimira Gal pove, da vsako občino obvezujejo zakoni, kjer je določeno kaj je potrebno urediti 
na tem področju. Kar se tiče zdravstvenega varstva ni v pristojnosti občine, da zadevo ureja na 
kakšen poseben način. Kar se pa tiče socialnega varstva pa zakon o socialnem zdravstvu 
določa, da je občina dolţna organizirati javno sluţbo pomoči na domu, kar ima Občina Renče-
Vogrsko urejeno. 
 
Viktor Trojer 

- Postavi vprašanje na konkretnem primeru, danes se bo pri 8. točki odločalo o ceni 
pomoči na domu. Zanima ga ali bo občina ostala vedno pri tem izvajalcu ali bo iskala 
tudi druge izvajalce?  

 
Vladimira Gal pravi, da kar se tiče podeljevanja koncesij, je to del strategije na področju 6 občin, 
ker vse pokriva isti zavod za zdravstveno zavarovanje.  
 
Ţupan pove, da je to strokovna zadeva in predlaga Viktorju Trojerju, da postavi to vprašanje 
Odboru za druţbene dejavnosti in naj tam to preverijo. 
 
Nedeljko Gregorič  

- Ţeli dobiti na pobudo krajanov podatke o meritvah izvedenih na dimnikih v Martexu, kdaj 
so bile izvedene in kakšni so rezultati le teh. 

 
 
Ad. 4) Soglasje k organizaciji, sistemizaciji, poslovnemu času in podaljšanemu 
obratovanju  vrtca pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 
 
Ţupan preide na točko soglasje k organizaciji, sistemizaciji, poslovnemu času in podaljšanemu 
obratovanju  vrtca pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 in da besedo Vladimiri Gal. 
 
Vladimira Gal obrazloţi točko in trenutno situacijo v vrtcih in šolah. Pove, da število oddelkov 
ostane isto in da so vsi oddelki glede na vpis polni. 
 
Ţupan da besedo predsednici Odbora za druţbene dejavnosti Katjuši Ţigon. 
Katjuša Ţigon pove, da je odbor to točko obravnaval. Na gradivo nima pripomb in občinskemu 
svetu predlagajo, da predlog soglasja sprejme. 

 
Ţupan odpre razpravo.  
Razprave ni bilo. 
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Ţupan da na glasovanje soglasje k organizaciji, sistemizaciji, poslovnemu času in podaljšanemu 
obratovanju  vrtca pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
Soglasje k organizaciji, sistemizaciji, poslovnemu času in podaljšanemu obratovanju  
vrtca pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 je sprejeto.  
 
 
Ad. 5) Sklep o sofinanciranju zaposlitve pomočnika ravnatelja v OŠ Renče v šolskem letu 
2011/12 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda Sklep o sofinanciranju zaposlitve pomočnika 
ravnatelja v OŠ Renče v šolskem letu 2011/12  in da besedo Vladimiri Gal. 
 
Vladimira Gal obrazloţi predlog Sklepa 
 
Ţupan da besedo predsednici Odbora za druţbene dejavnosti Katjuši Ţigon. 
Katjuša Ţigon pove, da se je odbor s to zadevo ukvarjal kar precej časa in glede na obširnost 
šole in pozitivne rezultate predlagajo, da se sklep sprejme. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali Marjo Rutar, Vanda Oţbot, Stanko Šemrl in Silvester Vončina. 
 
Ţupan da besedo ravnatelju OŠ Renče, Bogomirju Furlanu. 
Bogomir Furlan obrazloţi potek dela na šoli in dodatnih dejavnostih, ki jih šola organizira izven 
obveznega učnega programa. 
 
Ţupan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju zaposlitve pomočnika ravnatelja v OŠ Renče v 
šolskem letu 2011/12. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
Sklep o sofinanciranju zaposlitve pomočnika ravnatelja v OŠ Renče v šolskem letu 
2011/12 je sprejet. 
 
 
Ad. 6) Soglasje k ceni za vrtec pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda in da besedo Vladimiri Gal. 
 
Vladimira Gal obrazloţi soglasje, njegovo vsebino in pomen. 
 
Ţupan da besedo predsednici Odbora za druţbene dejavnosti Katjuši Ţigon. 
Katjuša Ţigon pove, da Odbor za druţbene dejavnossti predlaga občinskemu svetu, da soglasje 
sprejme in obrazloţi njihove ugotovitve po pregledu gradiva. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi je sodeloval Silvester Vončina. 
 
Ţupan da na glasovanje Soglasje k ceni za vrtec pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
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ZA 11 
PROTI 0 
Soglasje k ceni za vrtec pri OŠ Renče za šolsko leto 2011/12 je sprejeto. 
 
 
Ad. 7) Sklep o sofinanciranju nakupa delovnih zvezkov in šolske prehrane za šolsko leto 
2011/12 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda in da besedo Sklep o sofinanciranju nakupa 
delovnih zvezkov in šolske prehrane za šolsko leto 2011/12 Vladimiri Gal. 
 
Vladimira Gal obrazloţi sklep in pove, da je to sklep, ki ga občinski svet sprejema vsako leto. 
 
Ţupan da besedo predsednici Odbora za druţbene dejavnosti Katjuši Ţigon. 
Katjuša Ţigon pove, da je odbor obravnaval tudi to in se s sklepom strinjajo in občinskemu 
svetu predlaga sprejetje le tega, ker je to tudi v strategiji razvoja Občine Renče-Vogrsko. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali: Silvester Vončina, Marjo Rutar in ravnatelj Bogomir Furlan. 
 
Ţupan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nakupa delovnih zvezkov in šolske prehrane za 
šolsko leto 2011/12. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
Sklep o sofinanciranju nakupa delovnih zvezkov in šolske prehrane za šolsko leto 
2011/12 je sprejet. 
 
 
Ad. 8) Soglasje k ekonomski ceni storitve »pomoč družini na domu« v Občini Renče-
Vogrsko. 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda Soglasje k ekonomski ceni storitve »pomoč 
druţini na domu« v Občini Renče-Vogrsko in da besedo Vladimiri Gal. 
 
Vladimira Gal obrazloţi sklep ki so ga člani OS dobili v gradivu. Pove, da se je kljub povečanju 
števila zaposlenih iz 3 na 4, cena te storitve zaradi povečanega povpraševanja zniţala in sicer 
iz 18,14 EUR na 16,22 EUR. 
 
Ţupan pove, da se ta storitev ujema tudi s strategijo Občine Renče-Vogrsko, ki ni zasnovana v 
smeri gradenj Domov za ostarele, temveč omogočanje starejšim občanom, da ostanejo čim več 
časa doma v okolju, kjer se najbolje počutijo. Ţupan da besedo predsednici Odbora za 
druţbene dejavnosti, Katjuši Ţigon. 
Katjuša Ţigon pove, da je odbor obravnaval ta sklep in občinskemu svetu predlaga njegovo 
sprejetje. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi so sodelovali: Viktor Trojer, Silvester Vončina, Vladimira Gal in Aldo Mozetič. 
 
Ţupan da na glasovanje Soglasje k ekonomski ceni storitve »pomoč druţini na domu« v Občini 
Renče-Vogrsko. 
 
Rezultati glasovanja: 
Navzoči: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
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Soglasje k ekonomski ceni storitve »pomoč družini na domu« v Občini Renče-Vogrsko je 
sprejet. 
 
 
Ad. 9) Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
Sklep o soglasju k imenovanju direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica 
 
Ţupan preide na naslednjo točko dnevnega reda in da besedo predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Silvestru Vončini. 
 
Silvester Vončina pove, da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga 
občinskemu svetu sprejetje sklepa. 
 
Ţupan da na glasovanje Sklep o soglasju k imenovanju Antona Petrovčiča za direktorja 
Javnega zavoda za gasilsko in reševalno dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica. 
 
Rezultati glasovanja: 
Navzoči: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Sklep o soglasju k imenovanju direktorja Javnega zavoda za gasilsko in reševalno 
dejavnost – Gasilska enota Nova Gorica je sprejet. 
 
 
Ad. 10) Odlok o občinskih taksah – 2. obravnava 
 
Ţupan da besedo Negovanu Boţiču, da poroča o Odloku o občinskih taksah. 
 
Negovan Boţič pove, da se je predlog, ki ga je občinski svet predlagal upošteval in popravil 
osnutek odloka v skladu s pripombo. 
 
Ţupan da besedo predsedniku Odbora za okolje in prostor Rajku Lasiču. 
Rajko Lasič pove, da odbor predlaga občinskemu svetu sprejetje Odloka o občinskih taksah. 
 
Ţupan odpre razpravo. 
V razpravi je sodelovala Katjuša Ţigon. 
 
Ţupan da na glasovanje Odlok o občinskih taksah – 2. obravnava 
 
Rezultati glasovanja: 
Navzoči: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Odlok o občinskih taksah je sprejet. 
 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 19:10 uri. 
 
 
 
Zapisala:            
Ana Jovanka Stojanovska       Aleš Bucik                                                                                                
                                                       Ţupan 

                                                                                                                                       
 


